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OMT advies 

Jaap van Dissel licht het advies van het OMT toe, het OMT maakt zich zorgen en ziet dat de 
basismaatregelen niet goed nageleefd worden. Op grond van de duiding adviseert het OMT om het 
belang van de huidige maatregelen te benadrukken en daarbij aandacht te besteden aan doelgroep 
communicatie voor jongeren en mensen met een migratieachtergrond. Verder benadrukt het OMT 
het belang van gerichte, regionale maatregelen o.b.v. de regionale epidemiologische ontwikkelingen 
om de toename in met name grote steden een halt toe te roepen. 

Aura Timen licht het gedeelte over testen toe. 

Vragen en opmerkingen 

Er zijn vragen over het verschil van de huidige situatie met maart. Er zijn geen principiële verschillen, 
het virus is hetzelfde. We zien nu de besmettingen in de groep 20-40 jaar die we in maart niet zagen 
maar die er wel waren (dat weten we uit de serologische screening). Als het aantal besmettingen op 
blijft lopen (en de aantallen verdubbelen nu elke 8 dagen) dan gaan we ook een toename zien in de 
ziekenhuis- en IC opnamen. Dit maakt dat het belangrijk is om niet te lang te wachten met 
maatregelen. Ouderen en kwetsbaren lijken zich zelf wel beter te beschermen. 

Naar aanleiding van vragen m.b.t. de communicatie voor jongeren verteld DCO dat het advies van de 
gedragsunit daar bij betrokken wordt en de campagnes geënt zijn op dit advies, de campagne voor 
jongeren is gisteren van start gegaan.  

Daarnaast zijn er GGD-en die filmpjes hebben gemaakt gericht op mensen met een niet 
oorspronkelijk Nederlandse afkomst. 

Overwegingen 

Pas op voor het waterbedeffect: door sluiten van kroegen, krijg je meer thuisfeestjes of omgekeerd. 
Bij het nemen van maatregelen t.a.v. studerenden is het goed om ook de burgemeesters van 
studentensteden, universiteiten en besturen van studentenorganisaties mee te nemen. In Leiden is 
in zo’n overleg bijvoorbeeld besloten om de sociëteit meer ruimte te geven en buitenactiviteiten te 
propageren. Daar heeft men de ervaring dat besmettingen vooral aan studentenhuizen zijn 
verbonden. 

Advies 

Het BAO deelt de zorg over de stijgende cijfers. Het BAO adviseert communicatie vooral te richten op 
jongeren, studerenden, en daarbij de onderwijsinstellingen en studerenden zelf te betrekken. In de 
communicatie moet opnieuw veel aandacht zijn voor de basisregels, en de naleving daarvan thuis 
(ook in studentenhuizen).  
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Het BAO deelt de noodzaak voor een sterk signaal, dus maatregelen die op korte termijn zichtbaar 
zijn en adviseert het kabinet daarbij ook lokaal maatwerk mogelijk te maken. 

Vragen en opmerkingen testen 

Naar aanleiding van de vraag hierover geeft Aura aan dat we nog dezelfde strategie volgen met 
testen, zicht op het virus en (lokale) verheffingen zo snel mogelijk aanpakken. Naar aanleiding van de 
vraag of het beleid t.a.v. leiding in de kinderopvang hetzelfde is als t.a.v. leraren (in geval testen van 
0-12 jarigen niet meer aan de orde is) antwoordt Aura dat dit logisch zou kunnen zijn.

Overwegingen testen 

Elke wijziging van het testbeleid roept veel vragen op bij uitvoerders en overheden. De uitvoerders 
hebben tijd nodig om wijzigingen door te voeren en prioriteren is moeilijk in te regelen.  

Advies testen 

Het BAO adviseert het OMT advies over testen op te volgen en daarbij voldoende aandacht te 
besteden aan de uitvoerbaarheid en de uitvoerders de tijd te geven om dit goed in te regelen. Het 
BAO adviseert daarnaast in de communicatie helder te zijn over doel, keuzes en mogelijkheden van 
het testbeleid. Het BAO vindt een regionale prioritering van de testcapaciteit op dit moment niet 
voor de hand liggen.  

Ten aanzien van de ontwikkeling van sneltesten neemt het BAO het advies van het OMT over om 
eerst de resultaten van de validatie van de verschillende sneltesten af te wachten. Het BAO adviseert 
om in de communicatie vanuit de overheid hier ook duidelijk over te zijn. 
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